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Jaarverslag 2024 -2025 
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BES T UUR 

Voorzitter:  Piet Koning   
Marskramersbaan 8, 3981 TK Bunnik, tel. 6563292 
e-mailadres: p.ckoning@freeler.nl 

Secretaris:  
e-mailadres: secretariskrommerijn@hotmail.com 

Penningmeester: Tom Dekker  
Lokhorstlaan 43, 3981 ZC Bunnik, tel. 6567478  
e-mailadres:  penningmeesterwkr@icloud.com 

Technische commissie: Erik Groot  
e-mailadres: Technische.commissie.wkr@gmail.com 

Ledenadministratie / Redactie Bezem:  Wim van der Tol 
Ambachtsring 3, 3981 TA  Bunnik, tel. 6564153 
e-mailadres: wvdt@ziggo.nl 

Drukwerk:  RDS Odijk 

Huidige aantal leden: 552 
 
 

INT ERNE T 

WI JK VERENIGING K ROMME RI JN BUNNIK 

De wijkvereniging Kromme Rijn is opgericht in 1973. De 
vereniging heeft ten doel de gezamenlijke belangen te 
behartigen van de bewoners van de wijk Kromme Rijn 
in Bunnik. Deze wijk omvat het deel van Bunnik gele-
gen ten noorden van de Provincialeweg en ten westen 
van de Camminghalaan. 
Het lidmaatschap staat open voor alle bewoners van 
dit gebied. De contributie bedraagt € 7,50 per jaar. 
Rekeningnummer/IBAN: NL38 INGB 0003260282 o.v.v. 
straat en huisnummer. 
 

De Bezem is het informatiebulletin van de wijk-
vereniging Kromme Rijn.  De verantwoordelijkheid voor 
de inhoud berust bij het bestuur van de vereniging. 
  

COLOF ON  

Website: www.krommerijnwijk.nl 

Facebook, Instagram, Twitter, Bluesky 
 

 

 

ABONNEMEN TEN  

De Bezem wordt gratis toegezonden aan de leden van 
de wijkvereniging Kromme Rijn en aan personen en 
instellingen  die daarvoor, naar de mening van het 
bestuur, in aanmerking komen in verband met het doel 
en de activiteiten van de vereniging. 
De Bezem verschijnt driemaal per jaar in een oplage 
van 600 exemplaren. 
 
 

Kopij en bijdragen voor De Bezem worden graag in 
ontvangst genomen door de redacteur wvdt@ziggo.nl  
 

K OPIJ  

V ROE GE OCHTENDWA NDE L ING 

mailto:p.ckoning@freeler.nl
mailto:wvdt@ziggo.nl
http://www.krommerijnwijk.nl/
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U was gewend dat de eerste Bezem van het 
jaar in januari verschijnt. We hebben het 
schema daarvoor enigszins aangepast in ver-
band met het vervroegen van de algemene 
ledenvergadering. Zoals al eerder aangekon-
digd wordt deze voortaan niet meer in mei, 
maar al in maart gehouden. Daarom vindt u in 
deze Bezem alle stukken voor de algemene 
ledenvergadering  op 17 maart, die wordt 
gehouden in het zalencentrum de Brug (naast 
de oude Dorpskerk). Ook de locatie is anders 
dan in voorgaande jaren. Vanwege de betere 
bereikbaarheid van de Brug hopen wij op een 
grote opkomst van onze leden. 

In  deze  Bezem  kunt  u ook lezen wat de, 
recent opgerichte, werkgroep Geluid de afge-
lopen periode aan acties heeft ondernomen. 
Gelukkig heeft zich ook een IT-er gemeld met 
kennis van analyse van geluidsgegevens. Er is 
als pilot al een eerste geluidsmeter actief 
sinds november vorig jaar. Uit de resultaten 
kunnen we uiteraard nog geen conclusies 
trekken. Wel leveren deze resultaten informa-
tie op over de mogelijkheden van deze meter 
zodat we een goede keuze kunnen maken als 
we meerdere meters gaan installeren. 

Eind  vorig  jaar  is er, voor de eerste keer, 
informatief overleg geweest tussen de voor-
zitters van de 4 wijkverenigingen in Bunnik. 
De voorzitters van de 3 andere wijkverenigin-
gen waren allemaal pas aangetreden, zodat 
het ook voor hen een goede gelegenheid was 
om kennis te nemen van de activiteiten van 
de andere wijkverenigingen. Ook hebben we 
gesproken over projecten waar we kunnen of 
moeten samenwerken. Het is de bedoeling 
dat dit overleg voortaan een aantal keren per 
jaar wordt gehouden. 

VAN DE VOORZITTER 

Misschien hebben sommigen van u het al ge-
merkt, maar we zijn sinds eind vorig jaar weer 
actief op sociale media. We zijn heel blij dat 
we weer iemand gevonden hebben die dit 
weer voor ons wil gaan bijhouden. In deze 
Bezem  treft  u  een  overzicht  aan van een 
aantal van de berichten die al geplaatst zijn. 

Zoals u al heel lang gewend bent, zijn ook de 
dienstregelingen van het OV in deze eerste 
Bezem van het jaar opgenomen. 

Wij wensen u veel leesplezier met deze volle 
Bezem. 

 

Piet Koning 

 

 

 

Allereerst wil ik u, namens het bestuur, allemaal langs deze weg een 
goed en gezond 2025 toewensen.  Zoals u van ons gewend bent, zullen 
wij ook in dit jaar ons weer inzetten om de wijk leefbaar, veilig en groen 

te houden. Ook willen wij onze leden zoveel mogelijk helpen en adviseren 
bij het onderhouden en verduurzamen van uw woning. 
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In de vorige Bezem werd gemeld dat we van plan waren om een werk-
groep Geluid op te richten. Deze is inmiddels gestart met haar activiteiten. 
 Maatregelen om de geluidshinder in onze wijk 
te beperken, zijn tot nu toe achterwege ge-
bleven, omdat deze gebaseerd worden op de 
resultaten van modelberekeningen van Rijks-
waterstaat. Aanleiding voor het oprichten van 
deze werkgroep zijn de verschillen die door 
het RIVM zijn geconstateerd tussen modelbe-
rekeningen van geluidshinder en geluidsme-
tingen. Berekeningen leveren in het algemeen 
een lager geluidsniveau op dan geluidsmetin-
gen. De hinder die wijkbewoners ondervinden 
van  met  name  het geluid van de A12 kan 
met metingen beter worden onderbouwd.  

De wijkvereniging heeft meermaals bij zowel 
Rijkswaterstaat als de gemeente erop aange-
drongen om geluidsmetingen uit te voeren.  
Vanwege de kosten is dat steeds afgewezen.  
Daarom gaat de wijkvereniging zelf metingen 
uitvoeren. 

Er zijn betrouwbare en betaalbare meet-
sensoren ontwikkeld die al door veel burger-
groepen in het land worden gebruikt om de 
mate van geluidshinder aan te tonen. 

Inmiddels heeft de werkgroep, als pilot, al een 
eerste sensor in gebruik genomen. De pilot is 
bedoeld om na te gaan hoe de sensor moet 
worden geplaatst en welke factoren van in-
vloed zijn op de meetresultaten. Als deze pilot 

GELUIDSMETINGEN 

 

slaagt, is de bedoeling dat we in een eerste 
fase ca. 10 sensoren zo goed mogelijk ver-
spreid in onze wijk gaan plaatsen. Daarmee 
kan een goed beeld worden verkregen van de 
geluidsniveaus in de verschillende delen van 
onze wijk. 

Deze metingen zullen minimaal een jaar gaan 
duren. 

Parallel hieraan willen we een enquête gaan 
houden onder de bewoners waarin men kan 
aangeven in welke mate men hinder onder-
vindt van het geluid van de A12 en/of van 
andere wegen of van de spoorlijn. 

Uiteraard kunnen we nog niet op de resulta-
ten vooruitlopen. Maar juist de combinatie 
van meetresultaten met de mate van hinder-
beleving van de bewoners in onze wijk, geeft 
inzicht in de waarde van bepaalde meetresul-
taten. 

Hiermee hopen we, uiteraard afhankelijk van 
de resultaten van het onderzoek, de verant-
woordelijke overheden ervan te kunnen over-
tuigen dat er sprake is van geluidshinder en zo 
ja in welke mate. 

We zullen onze leden via de Bezem regelmatig 
op de hoogte houden van de resultaten van 
het onderzoek. 
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1. Opening en agendavaststelling 

2. Mededelingen 

3. Verslag van de Algemene Ledenvergadering van maandag 13 mei 2024 

    (gepubliceerd in de Bezem van september 2024)  

4. Jaarverslag mei 2024 tot maart 2025 

5. Financiën 

-  Financieel verslag 2024 

-  Verslag kascommissie 2024 

-  Decharge bestuur  

-  Benoeming kascommissie 2025 

-  Vaststellen begroting 2025 

-  Vaststellen contributie 2026 

6. Bestuursverkiezing 

      - Benoeming nieuwe secretaris 

        Het bestuur stelt voor om Piet van der Have te benoemen tot secretaris  

        van het bestuur. 

      - Aftredend en herkiesbaar is Tom Dekker, penningmeester 

(Tegen-) Kandidaten kunnen op voorstel van vijf leden tot uiterlijk drie dagen voor 

de ledenvergadering van 17 maart bij de secretaris worden gemeld. 

7.  Rondvraag 

8.  Sluiting 

Met koffie, thee of een drankje 

Lezing door wethouder Hilde de Groot, zij zal onder andere spreken over de  

ontwikkeling van het stationsgebied, onderhoud openbare ruimte, vervanging van 

gas- en waterleidingen, geluidshinder en warmtetransitie. 

 

 

Vanaf 19.45 uur ontvangst met koffie en thee ONTVANGST  

ALGEMENE LEDENVERGADERING WIJKVERENIGING KROMME RIJN  

MAANDAG 17 MAART 20.00 UUR IN HET ZALENCENTRUM DE BRUG 

PAUZE  
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Het bestuur van Wijkvereniging Kromme Rijn nodigt u van harte uit 
voor de Algemene Ledenvergadering. Deze wordt gehouden op maandag 
17 maart in het zalencentrum De Brug, naast de Oude Dorpskerk. 

 

AGENDA  

LEZI NG  

Gezellige afsluiting 
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Inmiddels is een vijftal buurtacties opgestart 
(een uitgebreid overzicht is opgenomen in de 
Bezem van september). De acties worden 
ondersteund door de gemeente die een 
projectleider heeft aangesteld, de heer Dieko 
Boekel. De acties worden tevens ondersteund 
door de Energie Coöperatie Bunnik (ECB). Ook 
zijn er inmiddels diverse bijeenkomsten met 
bewoners georganiseerd.   

c. Fietspad over het Eikenpad 
Door de gemeente wordt het voorlopige 
ontwerp van het fietspad geëvalueerd en 
eventueel aangepast tot een nieuw voorlopig 
ontwerp. Daarna wordt er een definitief 
ontwerp gemaakt en zal in het tweede 
kwartaal van 2025 de aanbesteding plaats-
vinden. Daarnaast wacht de aanleg het fiets-
pad op de aankoop door de gemeente van het 
benodigde stuk grond. De onderhandelingen 
met de grondeigenaar zijn nog niet afgerond. 

     4. TECHNISCHE COMMISSIE 
a. Algemeen 
De technische commissie blijft een vraagbaak 
voor de leden over Kwaaitaal vloeren tot 
schoorsteenlekkages en over toegang tot 
kruipruimtes tot warmtepompen. 
Het aantal vragen is in het afgelopen jaar licht 
gedaald. 

b. Warmte-isolatie 
De plannen en acties zoals onder punt 3 
vermeld worden gevolgd door de technische 
commissie. De indruk bestaat dat in de 
tweede helft van het 2024, wellicht door 
gewijzigde focus van het nieuw aangetreden 
kabinet, de interesse voor de isolatie-acties 
wat teruggelopen is. Ook de projectleider van 
de gemeente deelt deze mening. 
De technische commissie is bezig met een 
isolatieplan voor platte daken. Ook hier viel 
het gebrek aan reactie van oorspronkelijk 
geïnteresseerden op.  De technische com-
missie blijft de ontwikkelingen op isolatie-
gebied volgen en onder de aandacht van de 
leden brengen.  
Gezien de leeftijd van de huizen in de wijk zijn 
veel schoorstenen aan renovatie toe.   
De technische commissie onderzoekt de 
mogelijkheid van een collectieve actie voor 
een schoorsteenrenovatie. 
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JAARVERSLAG WIJKVERENIGING KROMME RIJN, MEI 202 4 –  MAART 2025 

     1. ALGEMEEN 
Het afgelopen jaar, weliswaar iets korter door 
de vervroeging van de algemene leden-
vergadering, is voor het bestuur een druk jaar 
geweest.  Enerzijds door de gebruikelijke 
zaken als ondersteuning van de leden in 
technische zaken en gesprekken met de 
gemeente en het verzamelen en verspreiden 
van nieuws via de Bezem en de sociale media. 
Anderzijds namen onderwerpen als de 
energietransitie, isolatie van woningen, de 
fietstraverse op de Provinciale Weg in Bunnik, 
de geluidshinder van A12 en het spoor veel 
tijd in beslag.    

Er is sinds het aftreden van Frans Peter 
Westers als secretaris door het bestuur lang 
gezocht naar een opvolger. Piet van der Have 
heeft zich bereid verklaard de functie van 
secretaris op zich te willen nemen. Hij wordt 
bij de Algemene Leden Vergadering van 17 
maart 2025 officieel voorgedragen.   

Het ledenaantal is vastgesteld op 552 leden 
 
     2. ALGEMENE LEDENVERGADERING 
De Algemene Leden Vergadering heeft 
plaatsgevonden op 13 mei 2024 in het 
Postillion Hotel van Bunnik. Het verslag van 
deze vergadering is opgenomen in de 
september uitgave van de Bezem. 
 
     3. BELANGENBEHARTIGING 
a. Fietstraverse 
Op basis van de Mobiliteitsvisie voor de 
Traverse, die al in 2023 door de gemeente is 
vastgesteld en waarvan de fietsroute een 
onderdeel is, wordt de planning van de 
fietsroute verder uitgewerkt. In september is 
door de gemeente een bureau geselecteerd 
om het ontwerp voor de fietsroute verder uit 
te werken. De gemeente heeft zich 
voorgenomen om bij dit ontwerp de mogelijk-
heden voor de wijkverenigingen en anderen 
om in te spreken te verbeteren. Het bestuur 
zal daar zeker gebruik van maken. 

b. Warmte-transitie / isolatie woningen 
Zoals bekend is de Wijk Kromme Rijn in het 
kader van de warmtetransitie door de 
gemeente als pilot gekozen voor de aanpak 
van woningisolatie. 
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a. Geluid  
Al geruime tijd staat geluidshinder op de 
agenda van de wijkvereniging, gezien de 
hinder die de bewoners ondervinden van de 
A12 en het spoor. Geprobeerd is de ge-
meente tot actie te laten overgaan, maar dit 
heeft niet het gewenste resultaat gehad. Ook 
hebben gemeente en Rijkswaterstaat van-
wege de kosten afgezien van het meten van 
geluid. Daarom heeft het bestuur de werk-
groep geluid opgericht. Deze zal zelfstandig 
geluidsmetingen gaan doen. Als pilot is een 
eerste sensor in gebruik genomen om 
ervaring op te doen en de waarde van de 
metingen te kunnen evalueren.   

     5. Samenwerking tussen  
         wijkverenigingen Bunnik 
Naar aanleiding van de samenwerking van de 
vier wijkverenigingen (Binnen Bunnik, De 
Engboogerd, de Oranjebuurt en Kromme 
Rijn) in de klankbordgroepen voor de 
Mobiliteitsvisies voor de Traverse en Bunnik 
2025-2035, is er overleg opgestart tussen de 
verenigingen. Doel is elkaar op de hoogte te 
houden van zaken die voor alle verenigingen 
van belang kunnen zijn en elkaar versterken 
en eventueel aanvullen.  Periodiek wordt een 
overleg gepland. 
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     6. Communicatie 
a. Bezem en nieuwsbrief 
Het afgelopen jaar is de Bezem driemaal 
verschenen, aangevuld met een nieuwsbrief. 

b. Sociale media. 
Sinds november is de berichtgeving van 
actuele zaken in en om de wijk in de sociale 
media – Facebook, Twitter/X en Instagram – 
weer opgepakt. Heel recent is daar, gezien het 
geringe gebruik van Twitter/X binnen de 
wijkvereniging, Bluesky aan toegevoegd. 
Met de sociale media kan sneller ingespeeld 
worden op actualiteiten binnen de wijk.  
 

Bunnik, maart 2025 
Piet  van der Have 
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VERSLAG VAN DE KASCOMMISSIE 2024 

Bunnik, 9 februari 2025 

Hierbij verklaart de kascommissie de boeken van Wijkvereniging Kromme Rijn te Bunnik over het 
boekjaar 2024 te hebben gecontroleerd en in orde te hebben bevonden. 

De kascommissie stelt het bestuur van voornoemde wijkvereniging voor de Rekening en de Balans 
voor het jaar 2024 goed te keuren en de ledenvergadering te verzoeken hiermee in te stemmen 
alsmede het bestuur en de penningmeester te déchargeren.  

De kascommissie voor het jaar 2024 van de Wijkvereniging Kromme Rijn. 
 
Ronald Verdaas    Dick Groothuis     
                                
 

Er is een tekort van bijna € 1.000 voor het jaar 2024. 
De niet begrote subsidie voor de speelplaats valt meteen op. Voor communicatie is minder  
uitgegeven dan begroot. Voor de AED op de Gildenring is meer uitgegeven dan begroot.  
Er moesten onderdelen worden vervangen.  
Het bestuur is zuinig geweest. De contributie loopt iets terug en de rente valt tegen. 
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FINANCIEEL VERSLAG 2024 

Hieronder staat een tabel met uitgaven en inkomsten voor het jaar 2024. Zij kunnen worden  
vergeleken met de uitgaven en inkomsten voor het jaar 2023 en met de begroting voor het jaar 2024. 

Post Uitgaven Inkomsten Uitgaven Inkomsten Uitgaven Inkomsten

Communicatie € 2.348,15 € 2.623,09 € 2.600,00

AED € 353,18 € 138,48 € 150,00

Subsidie Speelplaats € 1.000,00

Ledenvergadering ca € 885,50 € 2.636,00 € 800,00

Bestuur € 875,39 € 1.111,77 € 1.100,00

Warmtepomp bijeenkomst € 874,00

Contributie € 4.210,00 € 4.332,09 € 4.300,00

Warmtescans € 240,00 € 240,00

Rente € 28,18 € 177,80 € 300,00

Subtotaal € 5.462,22 € 4.478,18 € 7.383,34 € 4.509,89 € 4.650,00 € 4.840,00

Overschot | Tekort € 984,04 € 2.873,45 € 190,00

Totaal € 5.462,22 € 5.462,22 € 7.383,34 € 7.383,34 € 4.840,00 € 4.840,00

Uitgaven en Inkomsten

2024 2023 Begroot 2024
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Balans 
Met een balans kan worden vastgesteld of 
je winst maakt of verlies lijdt als  
vereniging. In het jaar 2024 leden we een 
verlies van bijna € 1.400.  
Nieuw is dat wij geld opzij leggen voor het 
volgende lustrum. Tijdens de leden-
vergadering van 2024 is besloten hiervoor 
€ 500,00 per jaar te sparen.  
Het project SMAL is beëindigd.  
De reserve die resteerde is overgeheveld 
naar de Algemene Reserve.  
Het verlies over 2023 is ten laste gebracht 
van de Algemene Reserve. 
De Reserve AED is verminderd met de 
kosten die in 2024 zijn gemaakt. 
Een en ander kan worden gecontroleerd 
in de berekeningen hieronder.  

Begroting en Contributie 
De begroting laat een overschot van € 290,00 zien.  
Echter een overschot van € 500,00 is nodig om te  
kunnen sparen voor het lustrum.  

Na enige jaren van verlies wordt het tijd om het eigen 
vermogen minstens in stand te houden.  
Met het oog daarop stelt het bestuur voor met ingang 
van 2026 de jaarlijkse contributie te verhogen tot  
€ 10,00 per jaar per lid. Gaan we uit van 560 leden dan 
komt dit neer op extra contributie inkomsten van  
€ 1.400,00 per jaar.  

Het bestuur verwacht met deze contributieverhoging 
de komende jaren vooruit te kunnen. 
 

Daar kan ook worden vastgesteld dat het kastekort 
overeenkomt met de mutatie in het banktegoed. 
 

Post

Activa Passiva Activa Passiva

Banktegoeden € 21.536,74 € 22.520,78

Vorderingen | Schulden € 250,00

Algemen Reserve € 21.284,49 € 22.840,56

Reserve Lustrum € 500,00

Reserve AED € 883,11 € 1.236,29

Reserve SMAL € 314,90

Subtotaal € 21.536,74 € 22.917,60 € 22.520,78 € 24.391,75

Verlies | Winst € 1.380,86 € 1.870,97

Totaal € 22.917,60 € 22.917,60 € 24.391,75 € 24.391,75

AED Automatische Externe Defibrillator

SMAL Samen Meten Aan Luchtkwaliteit

Eind 2023Eind 2024

Post Uitgaven Inkomsten

Communicatie € 2.400,00

AED € 150,00

Ledenvergadering ca € 900,00

Bestuur € 1.000,00

Contributie € 4.200,00

Warmtescans € 240,00

Rente € 300,00

Subtotaal € 4.450,00 € 4.740,00

Overschot | Tekort € 290,00

Totaal € 4.740,00 € 4.740,00

Begroting 2025
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Uur 06 07 08 09 10 11 12 13 14 15 16 17 18 19 20 21 22 23 00 01

Ma 08 08 08 08 08 08 08 08 08 08 08 08 08 08 08 08 08 08

t/m 21 25 25 25 25 25 25 25 21 21 21 21 21 21

vrij 38 38 38 38 38 38 38 38 38 38 38 38 38 38 38 38 38 38 38

55 55 58 55 55 58 55 58 51 51 51 51 51

08 08 08 08 08 08 08 08 08 08 08 08 08 08 08 08 08 08

21 21 21 21 21 21

38 38 38 38 38 38 38 38 38 38 38 38 38 38 38 38 38 38

51 51 51 51 51 51 51 51 51

Zon 08 08 08 08 08 08 08 08 08 08 08 08 08 08 08 08 08

en 21 21 21 21 21 21 21

fstd 38 38 38 38 38 38 38 38 38 38 38 38 38 38 38 38 38

51 51 51 51 51 51 51 51 51

Uur 06 07 08 09 10 11 12 13 14 15 16 17 18 19 20 21 22 23 00 01

Ma 14 15 14 14 14 14 14 14 14 14 14 14 14 14 14 14 14 14 14

t/m 27 27 27 27 27 27 27

vrij 44 44 44 44 44 44 44 44 44 44 44 44 44 44 44 44 44 44

56 57 57 57 57 57

Zat 14 14 15 14 15 14 15 14 15 14 15 14 15 14 14 14 14 14

44 44 44 44 44 44 44 44 44 44 44 44 44 44 44 44 44 44

Zon 14 15 14 15 14 15 14 15 14 15 14 15 14 14 14 14 14

en 44 44 44 44 44 44 44 44 44 44 44 44 44 44 44 44 44

fstd

Za

DIENSTREGELING NS    GELDIG VANAF 15 DECEMBER 2024

VERTREKTIJD VANUIT  BUNNIK RICHTING UTRECHT CS

VERTREKTIJD VANUIT  UTRECHT CS RICHTING BUNNIK
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Uur 06 07 08 09 10 11 12 13 14 15 16 17 18 19 20 21 22 23 00 01

Ma 00 00

t/m 07 07 04 04 09 09 09 09 09 09 08 09

vrij 10 14 15 14 14 10 11 11 12 14 14

24 22 22 24 24 24 24 24 24 24 23 23 24 26

29

38 37 31 34 39 39 39 39 39 39 38 39 39

38

44 47 44 41 41 41 42 44 41

52 52 54 54 54 54 54 54 54 54 53 54 54

09 09 09 09 09 09 09 10

11 11 11 11 12 12 12

26 26 24 24 24 24 24 24 24 24 26 26

39 39 39 39 39 39 39 39 39

41 41 41 41 42 42 42

56 56 54 54 54 54 54 54 54 54 54 56 56

Zon 11 11 11 11 11 11 11 11 11 11 12 12 14 14

en 26 26 26 26 26 26 26 26 26 26 26

fstd 41 41 41 41 41 41 41 41 41 41 41 41 44 44 41

56 56 56 56 56 56 56 56 56 56 56 56

Uur 06 07 08 09 10 11 12 13 14 15 16 17 18 19 20 21 22 23 00 01

Ma 02 02 02 02 02 02 02 02 02 02 02 02 02 02 02 02 02 02 1.00

t/m 17 17 17 17 17 17 16 17 17 12 12 12 12 17

vrij 22 22 22 22

32 32 32 32 32 32 32 32 32 32 32 32 32 32 32 32 32 32 32

47 47 47 47 47 47 47 47 42 42 42 42 47 47

52 52 52 52

Zat 02 02 02 02 02 02 02 02 02 02 02 02 02 02 02 1.00

17 17 17 17 17 17 17 17 17 17 17 17 32 32 32 32 32 32

32 32 32 32 32 32 32 32 32

47 47 47 47 47 47 47 47 47 47 47

Zon 17 17 17 02 02 02 02 02 02 02 02 02 02 02 02 02 02 1.00

en 17 17 17 17 17 17 17 17

fstd 32 32 32 32 32 32 32 32 32 32 32 32 32 32

47 47 47 47 47 47 47 47 47 47

Zat

Halte Provincialeweg Van Zijldreef.

Lijn 41 richting Utrecht Jaarbeurszijde. Dienstregeling ingaande 

31 december 2024

Halte Utrecht Centraal Jaarbeurszijde Perron C3.

Lijn 41 richting Wijk bij Duurstede. Dienstregeling ingaande 

31 december 2024
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Dit jaar is het 80 jaar geleden dat onze gemeente werd bevrijd 

na de Tweede Wereldoorlog.  

Heb je voorwerpen, foto’s of documenten uit de mobilisatie- en 

bezettingstijd en bent je bereid dietijdelijk beschikbaar te stellen 

voor de expositie eind april in het gemeentehuis?  

Kijk op: https://www.bunnik.nl/.../items-gezocht-voor-expositie... 

                                                     

       In november hebben we de berichtgeving via de                         

       sociale media weer opgepakt. 

De inzet van sociale media is  door ons bedoeld als middel om actuele zaken in de 

wijk onder de aandacht te brengen of zaken die leden kunnen interesseren omdat ze 

zich in onze directe omgeving afspelen.  

Sinds we er 11 jaar geleden mee zijn begonnen is er op het gebied van sociale media 

platforms wel het een en ander veranderd. We zijn destijds gestart met Facebook. 

Later kwamen daar Twitter en Instagram bij. Nu Twitter is gewijzigd in X en er  

onder onze leden steeds minder gebruik van wordt gemaakt zijn we aan het kijken 

hoe dagelijks nieuws  ook nog via een ander kanaal kan worden verspreid.  

Als eerste is daarom een account geopend op Bluesky. Daar zijn we nu te vinden  

onder Wijkvereniging Kromme Rijn, Bunnik, @wijkkrommerijn.bsky.social.   

Een greep uit de berichten die gepost zijn: 

 

Op de Van Zijldreef (hoek 

Wethouder Schaaplaan) 

wordt door Stedin een nieuwe 

straatkast op de plek naast de 

huidige straatkast geplaatst. 

Als gevolg van de aanrijding  

rijden er voorlopig GEEN TREINEN  

tussen Utrecht Centraal en  

Driebergen-Zeist, meldt spoorbeheerder 

ProRail aan NU.nl 

 

Ergens tussen half januari en eind maart 

zal deze auto door de wijk rijden om 360 0 

graden foto’s te nemen 

De appartementen aan de Vletweide 

gaan nu toch eindelijk gerenoveerd 

worden.  Zie Bunniks Nieuws:  

 

S O C I A L E  
MEDIA 
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Er ligt sneeuw. Maar je moet wel snel 

naar buiten kijken (of gaan), want het 

regent koude pijpenstelen. 

Via Energie Coöperatie Bunnik loopt nu een interessante 

actie voor de aanschaf van een warmtepomp.  

Wist je trouwens dat er elke vrijdagmiddag om 14.00 uur 

een inloopspreekuur is in de bibliotheek waar je met al je 

vragen over energiebesparing terecht kunt?  

Zie: https://kunstenhuisidea.nl/.../inloopspreekuur.../ 

 

Op maandag 9 december vanaf 19.30 uur is er 

een inloopavond in het gemeentehuis inzake de 

ontwikkeling van de stationsomgeving: 
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Het DHL pakketservicepunt in onze wijk is al een tijd 

geleden gesloten.  

In onze woonkern kon je nergens meer terecht.  

Wisten jullie dat er tegenwoordig een pakketautomaat 

van DHL staat op het parkeerterrein van AH?  

Bron: Instagram AH Bunnik 

 

https://kunstenhuisidea.nl/class/inloopspreekuur-energiebesparing/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR1kTMETsYfOgx-DdU6-fMkgY15M1TXgTHPh2cV-eEUkF0dUQcOq0QXiiUM_aem_cdEtBdsF0L7D1UFcJU-EdA
https://www.facebook.com/photo/?fbid=882941907292620&set=a.501793325407482&__cft__%5b0%5d=AZUCJkX0WFcOTvKOeZonTKf8wpp2AysAKnWRIx1vMtUiRIFjBa1lZDOI3VaGCkyhys-j_Nbxc64HUUgDt_bClIibRxX4W5p2M7WNNaL23XYUsPOZN-uqe9DEwlbMDseBHeivp-DECZxVd1C8y4tmN5W53aNT7p__F57gC78qr6NHnAO2p44bmKZlA1hcwHXxGY1shIPMprBt3kbUx0Y_gbaJcNqqSXARigvOYTsgdC-HXA&__tn__=EH-y-R
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Uw redacteur van De Bezem had de afgelopen 
maanden een tweetal technische problemen.  
Dat was dus een uitgelezen moment om zelf eens 
kennis te maken met het repair cafe.  

Een plafondlamp die wij al meer dan 25 jaar hadden 
werkte niet meer, maar wij wilden hem wel graag 
behouden. Het probleem bleek heel simpel te zijn. 
De lamp hadden wij aangepast aan ledverlichting. 
Het bleek dat de transformator daar niet geschikt 
voor was. Het advies om naar een bouwmarkt te 
gaan voor een andere transformater. Voor nog 
geen 20,00 euro werd het probleem opgelost.  
De juiste transformator aansluiten in de lamp en er 
was weer licht in de duisternis. 

Afgelopen januari bleek onze stofzuiger van 3 jaar 
oud het niet meer te doen. De techische mannen 
van het repair cafe hadden het probleem als snel in 
de gaten. Ergens was er een breuk in het snoer ont-
staan. Met soldeerwerk en veel kennis werd dit 
problem ook opgelost. 
En zo was ik in beide gevallen een heel blij man na 
het verlaten van de zaterdag bijeenkomst en kan ik 
maar één dingen zeggen: 

!!HURRAY, HURRAY VOOR HET REPAIRCAFE!! 
Repair Café Bunnik is elke eerste zaterdag van de maand geo-

pend van 10:30 tot 13:00 uur in de zaal naast Bibliotheek 

Bunnik. Volg @repaircafebunnik op sociale media  om op de 

hoogte te blijven van het laatste nieuws. 

 

 

   Jan Brokken in  
   De Literaire Stoel  

   in Bunnik 
   Op woensdag 12 maart ver- 
   welkomen we Jan Brokken in 
   de Literaire Stoel in Bunnik.  
   Jan Brokken is een Nederlandse  
   schrijver, bekend van literaire 
non-fictie en romans zoals De vergelding en Baltische 
zielen. Zijn werk verkent vaak geschiedenis, muziek en 
menselijke lotgevallen. Hij zal spreken over zijn boek 
De ontdekking van Holland.  
Mis deze bijzondere avond niet! 

De Literaire Stoel is een cultureel evenement in Bunnik 
waarbij telkens een andere auteur centraal staat.  
Geniet van inspirerende interviews, boeiende  
lezingen, kindervoorstellingen en creatieve bijdragen 
van illustratoren. Een toegankelijke en sfeervolle bij-
eenkomst waarin literatuur en cultuur samen 
komen. De Literaire Stoel wordt mede mogelijk  
gemaakt door Kunstenhuis Idea, Boekhandel van Ra-
venswaay en het Cultuurplatform Bunnik. 

Datum: woensdag 12 maart 

Locatie: Bibliotheek Bunnik, Camminghalaan 27c 

Tijd: 20.00 uur  

Kaartjes te koop via Boekhandel van Ravenswaay en 
Bibliotheek Bunnik. 
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De gemeente Bunnik kent een sterke sociale cohesie. Veel mensen en maatschappelijke 
organisaties zetten zich in voor de inwoners. Ze zorgen voor ontmoeting,  
zingeving, sport en beweging, cultuur en creativiteit. Ook maken ze meedoen  
mogelijk, geven ze steun en zorgen ze dat onze inwoners dagelijks goed  
kunnen functioneren. Belangrijke factoren die de gezondheid en kwaliteit van  
leven beïnvloeden. Dat is enorm waardevol! 

Meedoen in BunnikSamen 

15 

4 

Op verzoek van het netwerk BunnikSamen starten we deze nieuwe rubriek.   
BunnikSamen is voor wie wil weten wat er in onze gemeente (Werkhoven, Odijk en 
Bunnik) te doen is, welke voorzieningen er zijn en voor wie andere inwoners wil 
ontmoeten. 

Maar de Bunnikse gemeenschap staat voor grotere vraagstukken, die alleen 
door de inzet vanuit meerdere organisaties aangepakt kunnen worden.  
Dit vraagt om een integrale aanpak. Daarom werken veel lokale organisaties 
samen in het netwerk BunnikSamen. Ze helpen elkaar en zorgen via het 
netwerk voor meer samenhang en afstemming tussen activiteiten die  
georganiseerd worden.  
Ook spelen ze in op de wensen en behoeften van de inwoners, bijv. 
de Zomerschool en de Sociale kaart voor ouderen in de gemeente Bunnik. 

Het is dan ook fantastisch dat BunnikSamen meeschrijft, -denkt en anticipeert 
in de uitwerking van het Gezond en Actief Leven Akkoord van de gemeente 
Bunnik. Samen stelden ze een plan van aanpak voor deze regeling op met als 
resultaat vijf werkgroepen die aan de slag zijn gegaan met ‘Bunnikse’  
uitdagingen, resp. Jong en Gezond, Mentale Weerbaarheid, Eerlijke kansen, 
Leefomgeving, en Ouderen. Het is mooi om te zien wat een kracht er in de  
organisaties en inwoners van de gemeente Bunnik zit. BunnikSamen werkt ook 
graag samen met de wijkverenigingen. Als eerste stap lijkt het belangrijk om 
elkaar beter te leren kennen: wat doet BunnikSamen en wat kan het betekenen 
voor de Krommerijn wijk?  
 
 

Op de BunnikSamen website is bv. een wekelijkse activiteiten agenda, een overzicht van betrok-
ken personen en organisaties, en een aanbod/vraag rubriek naar diensten/vrijwilligers te vinden.  
En ook  de “sociale kaart voor ouderen”. Deze sociale kaart is gemaakt op verzoek van de huisart-
sen: zij krijgen vaak vragen van ouderen en hun mantelzorgers: wat is er te doen aan de verschil-
lende zorgen en behoeften van ouderen? De hulpverleners hebben daar vaak geen overzicht over. 
U ook niet, toch? En dat terwijl er heel veel gebeurt en beschikbaar is in de gemeente. De sociale 
kaart heeft 4 delen: een overzicht van medische en zorgdiensten, overzicht in de grote variatie aan 
sociaal-maatschappelijke activiteiten voor ouderen,  een aantal algemene websites over ouderen-
zorg, en het laatste deel  is een overzicht van woonzorg mogelijkheden in de regio.  
Mooi overzicht voor uzelf als u wat ouder bent, of voor uw ouders of uw toch wellicht wat een- 
zame buurman of -vrouw? BunnikSamen denkt dat meer informatie al een pracht begin is.  
Maar er is meer. Daarom deze rubriek. Vragen en suggesties: info@bunniksamen.nl   
 

En vervolgens op zoek te gaan naar samenwerking om in de gehele gemeente en in de Krommerijn 
wijk de sociale cohesie en leefbaarheid te versterken. De bedoeling is dan ook om deze rubriek  
“Meedoen in BunnikSamen” regelmatig in de Bezem te laten verschijnen.  
Kijk voor verdere informatie op de website www.bunniksamen.nl en op www.bunnik.nl/samenleven.  
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

De Algemene Ledenvergadering  
is op maandag 17 maart om 20.00 uur.. 
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